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سخنگوی قوه قضائیه خبر داد

نقض حکم اعدام بابک زنجانی
در مورد حاج آقا صدیقی پرونده قضایی تشکیل شد

ســخنگوی قوه قضائیه از نقض حکم اعدام بابک زنجانی و تبدیل آن به حبس 
خبر داد. به گزارش ایســنا، اصغر جهانگیر در اولین نشســت خود در ســمت 
سخنگویی قوه قضائیه، با اشاره به  بازگشت اموال بابک زنجانی به کشور گفت: 
رای این پرونده در ســال ۹۵ از شعبه ۳۸ دیوان عالی صادر شد و پیش بینی 
شده بود که در صورت استرداد اموال و جبران خسارت وارده و اظهار ندامت و 

توبه محکوم علیه می تواند استحقاق برخورداری از تخفیف و عفو شود.
وی افــزود: با توجه بــه همکاری هایی که در طول زندان کــرد و بیش از ۱۰ 
ســال در حبس اســت،  اموال این فرد در خارج کشور شناسایی شد و با اعزام 
کارشناســان مربوطه ارزیابی ها انجام شد و پس از بازگشت اموال به کشور و با 
گزارش مقامات ذی صلاح در خصوص اســترداد اموال، درخواست عفو محکوم 
علیه بابک زنجانی توسط دادگستری مطرح و از ریاست قوه در اجرای دادنامه 
درخواست شد و با تایید ایشان و موافقت رهبری ایشان حکم اعدامش نقض و 

تبدیل به ۲۰ سال حبس شد.
ســخنگوی قوه قضائیه درباره آخرین وضعیت پرونده باغ ازگل گفت: در مورد 
حاج آقا صدیقی پس از گزارشــی که ارائه دادند پرونده قضایی تشکیل شد و 
افرادی در ارتباط با این پرونده احضار شــدند. تحقیقات مقدماتی انجام شده 
و اســتعلامات لازم از مراجع ذی ربط انجام شــده از جمله از سازمان ثبت در 
خصوص نحوه واگذاری و از شهرداری استعلام شده است و اظهارات سردفتر ی 
که این انتقال را انجام داده اخذ شــده است. از کسانی که اطراف پرونده بودند 
تحقیقات مقدماتی شده و پرونده در حال تکمیل تحقیقات مقدماتی است و به 

محض تکمیل شدن اطلاعات دقیق ارائه می شود.
وی درخصــوص آخرین وضعیت پرونده چای دبش گفت: از همان ابتدا پرونده 
قضایی تشکیل شــد و بازپرس پرونده تحقیقات جامعی کرد و بعضی از افراد 
بازداشــت شدند از جمله صاحب اصلی چای. برخی با قرارهای لازم  آزاد شدند 
و پرونده پس از طی مراحل در حال صدور قرار نهایی بود که موضوع جدیدی 
کشف شد و آن این بود که تعدادی مهر مربوط به شرکت های داخلی و خارجی 
در محلی کشف شده است و از آنجا که موضوع جدید بود لازم بود از متهمان 
تحقیقات شــود و مجدد تحقیقات تکمیلی ارائه می شــود.  در صورت تکمیل 
تحقیقات اطلاع رســانی لازم می شــود و  و پس از آن پرونده به دادگاه ارسال 
می شود.  دســتگاه قضایی در مورد این پرونده تحت هیچ فشاری قرار ندارد و 

نداشته و رسیدگی به این پرونده ها را در دستور کار دارد.
سخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی مبنی براینکه همزمان با عملیات وعده 
صادق، شاهد فعالیت برخی چهره ها در فضای مجازی بودیم که امنیت عمومی 
را به مخاطره می اندازند؛ در این زمینه آیا پرونده ای برای اشخاص تشکیل شده 
یا خیر، گفت: موضوع عملیات وعده صادق امری افتخارآمیز بود که مورد اتفاق 
و حمایت همه آحاد ملت با هر نوع سلیقه و مشرب سیاسی قرار گرفت و هیچ 

ایرانی غیوری ابراز رضایت از این مهم را کتمان و انکار نمی کند.
جهانگیر ادامه داد: منافع ملــی و مصالح عمومی اقتضا دارد که همگان التزام 
لازم به قانون داشته باشند و در چارچوب قانون اگر افراد معدودی بخواهند ساز 
مخالف بزنند به محض اعلام گزارش و شکایت از مراجع ذیربط دستگاه قضایی 

ورود پیدا می کند.
وی اضافه کرد: در این رابطه تاکنون شــکایاتی از ســوی دستگاه های مختلف 
مطرح و پنج پرونده تشــکیل شــده و افرادی به دادسرا احضار و تفهیم اتهام 
صورت گرفته است و اکنون پرونده ها در حال تکمیل تحقیقات مقدماتی است 

و پس از حصول نتیجه اطلاع رسانی لازم انجام می شود.
سخنگوی قوه قضائیه درباره آخرین وضعیت پرونده سیل در استان سیستان و 
بلوچستان و اعلام جرم علیه شهردار زاهدان گفت: اعلام جرم صورت گرفته در 
شهرســتان کنارک در خصوص ترک فعل های منجر به وقوع سیل اواخر سال 
گذشته انجام شده است. اعلام جرم صورت گرفته در خصوص شهرداری زاهدان 
ارتباطی با وقایع منجر به سیل ندارد و در خصوص شکایت اداره کل استاندارد 
و مدیر کل صنعت و معدن استان است که شهردار از وظایف قانونی خود امتناع 
کرده است. پرونده ای در این خصوص تشکیل شده که در حال رسیدگی است.

عدلیه

تایید رایزنی برای نایب رئیسی
مسعود پزشکیان در مجلس دوازدهم

عضو کمیسیون بهداشت و درمان گفت: بعضی از نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی در حال رایزنی با پزشکیان هستند 
تا به عنوان یکی از نواب رئیس در مجلس دوازدهم حضور 

داشته باشند.
سلمان اســحاقی عضو کمیسیون بهداشــت و درمان در 
خصوص نایب رییسی مسعود پزشکیان در مجلس دوازدهم 
، گفت: با توجه به عملکرد دکتر پزشکیان و همچنین حضور 
مجدد ایشان در مجلس دوازدهم که مورد توجه مقام معظم 
رهبری قرار گرفتند، بعضی از نمایندگان مجلس شــورای 
اسلامی در حال رایزنی با پزشکیان هستند تا به عنوان یکی 

از نواب رئیس در مجلس دوازدهم حضور داشته باشند.
به گزارش جماران، اســحاقی گفت: پزشکیان سابقه نایب 
رئیــس و وزارت خانه داشــتند و ســال های اخیر نشــان 
دادنــد فراتر از جریان های سیاســی در حوزه های مختلف 
پیگیری هایی را در حوزه بهداشت و درمان داشتند و همیشه 
در دولت ســیزدهم تاکید داشــتند باید قانون اجرا شود و 

نظارت بر اجرای قانون اتفاقات خوبی را رقم بزند . 

واکنش علی باقری 
به اظهارات مهدی نصیری

فعال سیاسی اصلاح طلب با انتشار توئیتی به سخنان اخیر 
مهدی نصیری واکنش نشان داد.

علــی باقری، مدیرکل سیاســی وزارت کشــور در دوران 
اصلاحــات در واکنش به مصاحبه مهــدی نصیری مدیر 
مسئول اســبق روزنامه کیهان با بی بی سی درباره اصلاح 
طلبان در شبکه اجتماعی ایکس نوشــت:»از »شاهزاده« 
تا »تاجزاده«، فاصله ای به وســعت و عظمت مردمی ترین 
انقــلاب تاریخ معاصر وجود دارد؛ ولــو آنکه تحقق اهداف 
بلند انســانی و آرمانی آن انقلاب، دستخوش دست اندازی 

»نااهلان« و »نامحرمان« قرار گرفته باشد.«

واکنش آذری جهرمی به ممنوعیت 
پخش یک سریال

آذری جهرمی نوشت: توضیح دهند دلیل اعلام ممنوعیت 
انتشار ســریال حشاشین در ســکوهای ایرانی چیست و 
همچنین تبیین کنند که انحرافات چیست تا کسانی که به 

طرقی دیگر این سریال را دیده اند، توجیه شوند.
محمدجواد آذری جهرمی، وزیر ارتباطات دولت روحانی، در 
کانال تلگرامی خود نوشت: »دیشب آخرین قسمت سریال 
»حشاشین« رو دیدم. روایتی از یک رویداد تاریخی با عینک 
ســازندگان، در هر حال ممکنه در بیان این روایت نقصها یا 
تحریفاتی هم باشه اما تصویر کلان تاریخی ساخته شده از 
عصر سلجوقیان، قابل توجه بود. مطلبی که توجهم را جلب 
کرد این بود که بنیاد آقا خان مستقر در انگلیس -که  ادامه 
سلسله اسماعیلیه هســتند- با آن همه امکانات و ثروت و 
مکنت، عکس العملی شــبیه »ساترا« نداشت. کاش حداقل 
توضیح دهند دلیل اعلام ممنوعیت انتشــار این سریال در 
سکوهای ایرانی چیست و همچنین تبیین کنند که انحرافات 
چیست تا کسانی که به طرقی دیگر این سریال را دیده اند، 
توجیه شوند. از قدیم گفته اند وقتی زور هست، عقل چرا؟«

رویداد

سوشیال

امروز؛ مادربرابر دوگانگی ســازی بین 
دین و هرچیزی که نیاز بشر است قرار 
ویا  فلســفه  ویا  مانند علم  گرفته ایم! 
بهداشت ویا تکنولوژی ودانش درغرب 
با تغییر در  نیزازسوی دیگر مواجه  و... 
مفاهیم بدیهی مانند؛ عدالت، عصمت، 
قدرت و.. هستیم ! بگمانم؛ اگر مطهری 
شرائط  داشت،  ادامه  اوباتحجر  ومبارزه 

متفاوتی داشتیم.
مرتضی مطهری یک شخصیت تمام نشدنی 
در گذر زمان اســت و تا امــروز معادلی که 
جامعیت او را داشــته باشد بر افکار عموم و 
خصوص رخ نکشیده! من اولین بار نامش را 
از پدرم شنیدم که با او از سال های درس های 
فقه واصول امام خمینی آشــنا بود و در دهه 
چهل متواضعانــه گاه بیگاهی درتهران پای 
ســخنرانی آن بزرگوار حاضر می شد و به یاد 
دارم مرا که در ســن کودکی بودم به سالن 
سخنرانی او برُد تا حضرت مطهری را ببینم.

اوتوانست بااین روش درست مراجعه به متون 
اصیل دینی وعــدم دخالت حب و بغض ها، 

از تحجر و دگم اندیشــی وسنت گراییهای 
نامعقول دور شــود.آقای مطهــری بر بافت 
فرســوده؛ بنایِ فقه و فلســفه و تفسیر بنا 
نکرد. اســتاد عزیز آیت الله جوادی در درس 
می فرمود: »در تمام رشته  ها ما تا نقشه جامع 
علم آن رشــته را نداشته باشیم، هر فتوایی 
کــه در درون آن بدهیــم به صــورت بافت 
فرسوده است؛ مثل کسی که شهر را بخواهد 
اداره کند، تا نقشــه جامع شــهر را نداشته 
باشد، هرگونه ســاخت و سازی داشته باشد 
طولی نمی کشد که بافت فرسوده می شود.« 
مطهری نقشه جامع »شــهرعلم« را داشت. 
مطهری عزیز، در حد میسور بین علم و دین 
را آشــتی می داد و عامل همبستگی عالمان 
و دانشــمندان بود. علوم انســانی و تجربی 
را احترام می گذاشــت همانطــور که علوم 
اسلامی را ارج مینهاد تاجایی که واجب علی 
کل مســلم  را به تمام علوم بشــری سرایت 
مــی داد ودر عین اینکه به آداب و فرهنگ و 
دانش خودی باور داشــت، اما هیچ گاه این 
باور باعث تمســخر و یا بی اعتنایی به ره آور 

غرب نمی شــد. اوهیچ گاه شبهه و شبهه دار 
را رمیِ به بــی دینی نمی کرد و هیچ گاه در 
مثل تریبون دینی نمازجمعه آنان راتهدید به 

ارهاب -ترور- نمی کرد.
۴ - آیــت الله مطهــری از محو شــدنِ در 
شــخصیت ها بر حذر بود و شخصیت پرست 
نبود. او نه وابســته به فرد، و نه وابســته به 
هیچ تشــکیلات سیاسی و غیر سیاسی بود. 
او درعین اینکه به امام خمینی عشق داشت 
و از بردن نام او اشــک می ریخت و وابســته 
عاطفی و تحصیلی به او بود اما وابسته فکری 
نبود که سرسپرده باشد، مطهری نه تنها خود 
اهل دست بوسی و پا بوسی نبود، بلکه؛ بسی 
پهلوانانــه بر سرســپردگی، چاکری، تعصب 
و اطاعــت بی چون و چرا، چنــان تیغ نقد 
می کشــید که آه از دل مریدبازان به آسمان 
بلند می شــد. او در نقــدِ عالمانه دو بخش 
کوشــا بود، یعنی؛ نقد »ارباب قدرت«  و نقد 
»ارباب دیانت«. استاد شهید مطهری چه زیبا 
گفت: »مقام حکومت، ملازم با مقام قدسی 
نیســت و هر مقام غیرمعصومی که در وضع 

غیرقابل انتقــاد قرار گیرد، هم برای خودش 
خطر است و هم برای اسلام، من مانند عوام 
فکر نمی کنم که هر که در طبقه مراجع قرار 
گرفت مورد عنایت خاص امام زمان اســت و 
مصون از خطا و گناه و فسق است.«۵ - استاد 
مطهری در پیدایش انقلاب بهمراه همراه امام 
خمینی نقش موثر یــک مجاهد و نیز یک 
ایدئولوگ را داشــت ، اما این ، باعث نمیشد 
که چشم بر حقائق و یا نارسائی ها و یا حقوق 

مردم ببند و مدافع جریان حاکمیت باشد.
او چنین می گفت:

»ایــن انقلاب به شــرطی در آینده محفوظ 
خواهد ماند و به شــرطی تداوم پیدا خواهد 
کرد، که قطعاً مســیر عدالت خواهی را برای 
همیشــه ادامه بدهد. یعنی دولت های آینده 
واقعاً و کلًا در مســیر عدالت اســلامی گام 
بردارند، برای پر کردن شــکاف های طبقاتی 
اقدام کنند. تبعیض ها را واقعاً از میان بردارند. 
من تأکید می کنم اگر انقلاب ما در مســیر 
برقــراری عدالت اجتماعی بــه پیش نرود، 
مطمئناً به نتیجه نخواهد رسید و این خطر 
هســت که انقلاب دیگری با ماهیت دیگری 
جــای آن را بگیرد.« اســتاد مطهری دم از 
معنویــت بدون عدالت نمیــزد چون بر این 
اندیشه بود که؛ »نبود عدالت در جامعه؛ پایه 
معنویت را متزلزل خواهد کرد و چون باعث 
محرومیت  می شــود، محرومیت عامل ایجاد 
عقده هــای روانی اســت و عقده های روانی 

تولید انفجار خواهد کرد!«
شــهید مطهری برای حق به هرگونه رفتار 
ناروایــی که با متن دیــن و حقوق مردم در 
تضاد بود را ممنوع می دانســت، چون بر این 
باور بود: »برای حق باید از حق استفاده کرد 
و اگر من بدانم که با یک دروغ، امشب همه 
گناهکارانِ شــما توبه می کنند و نمازِ شب 
خوان می شوند، اسلام به من اجازه چنین کار 

]دروغی[ را نمی دهد.«
بعد از ملاحظه مطالب پنج گانه تقدیم شده، 
 آیا به نظر شــما »مطهریِ امــام خمینی«

تکرار شد؟

بررسی اندیشه های استاد آیت الله مطهری

اگر مطهری و مبارزه او با تحجر ادامه داشت 
هادی سروش

                                       عزیزاله ملایی مدیرعامل شرکت روغن کشی نابدانه مدلل مطرح کرد:

شرکت روغن کشی نابدانه مدلل سمنان در سال 1381 
با زمینه فعالیت روغن هــای خوراکی به بهره برداری 
رسیده اســت واز جمله محصولات این شرکت، روغن 

سویا و کنجاله سویا می باشد.

واحد تولیدی »نابدانه مدلل« 
واحد روغن کشی دانه سویاست

این واحد صنعتی، تولید کننده روغن خام خوراکی و کنجاله 
فرآوری شده ســویا برای خوراک دام است و روغن خامی را 
که به دست می آورد به کارخانه های تولید روغن نباتی کشور 
ارسال می کند از مجموع 6۰۰ هزار تن مواد اولیه در سال ۴۸۰ 
هزار تن کنجاله دام و ۱۲۰ هزار تن روغن خام تولید می نماید.
این واحد تولیدی یکی از پنج کارخانه بزرگ روغن کشی فعال 

در کشور است.
 همزمان با هفته کارگر و در آســتانه ۱۱ اردیبهشت ماه روز 
جهانی کارگر فرصتی بود تا خبرنگاران ما از این واحد بزرگ، 
خوشــنام و برند در کشــور بازدید داشــته و ضمن تبریک و 
خداقوت به مدیران، پرســنل و کارگران شریف این کارخانه 
از نزدیک به روند تولید و فعالیت های شــرکت آگاهی بیشتر 

پیدا نمایند.
ذیل ماحصل تــلاش خبرنگاران مــا و گفت وگو با مهندس 
عزیزاله ملایی مدیرعامل خوش فکر، با تجربه و پیشکســوت 

صنعت کشور از منظر نگاه شما می گذرد؛

توسعه صنعتی در استان سمنان با معضل کم آبی جور 
در نمی آید و باید برای آن چاره جویی جدی شود 

مهندس عزیزاله ملایی در آغاز گفت وگو با تبریک روز جهانی 
کارگر اظهار داشت: باتوجه به کمبود منابع آبی تولیدکنندگان 
استان سمنان بیشتر به سمت تولیدات با نیاز آبی کمتر رفتند.
ایشان با بیان این مهم که در صنایع غذایی باید از آب مناسب 
استفاده شود. خاطرنشان ســاخت: باتوجه به برنامه شهرک 
صنعتی ســمنان برای استفاده از پساب شهری، اگر این طرح 
به طور کامل اجرا شود امکان آزادسازی بخشی از آب مصرفی 
دیگــر واحدها به منظور اســتفاده در واحدهای غذایی وجود 
دارد. ایشان با اشاره به برنامه ریزی ها برای افزایش تولید گفت: 
به دلیل نیاز آبی در تولید روغن، تمرکز ما بیشــتر برافزایش 
تولید کنجاله و خوراک دام اســت که هــم نیاز آبی کمتری 

داشته و هم کشورمان از کمبود آن رنج می برد.
این کار آفرین و پیشکســوت صنعت کشور ادغان داشت: در 
حوزه انــرژی و برق نیز با کمبودهایی روبرو هســتیم اما در 
مجموع مشکل شــهرک های صنعتی در استان کمبود منابع 
آبی اســت که دولت برای حل و رفع آن پروژه هایی در دست 
اجرا دارد که امید می رود با محقق شدن آنها این مشکلات از 

پیش پای تولیدکنندگان استان برداشته شود.
مهندس ملایی کمبود مواد اولیه را دیگر مشکل جدی برخی 
از واحدهای تولیدی برشمرد وتصریح نمود: مواد اولیه واحدما 
عمدتا از خارج وارد می شود و برای تهیه آن نیازمند تامین ارز 

هستیم اما ارز تخصیصی جوابگوی نیازهای واحد نیست.
وی با بیان این مهم که بیش از ۹۰ درصد از سویای مورد نیاز 
کارخانجات روغن کشــی از خارج وارد می شود، تصریح نمود: 
این واحد به صورت سه شیفت وبدون تعطیلی فعالیت داشته 
و بــا مصرف روزانه یک هزار و ۸۰۰ تن ســویا، روزانه ۳۵۰ تا 
۴۰۰ تن روغن خام تولید و تحویل کارخانه های تصفیه روغن 
می دهد. مدیرعامل شرکت نابدانه مدلل بیان داشت: این واحد 
اگر مواد اولیه داشــته باشــد بدون یک روز تعطیلی در طول 
سال در سه شیفت فعالیت می نماید. تنها موردی که تولید ما 

را متوقف خواهد کرد، نبود مواد اولیه است.
ایشــان با بیان این مهم که روغن تولیدی در سمنان تنها از 
طریق دانه سویا انجام می شود، اظهار داشت: سویای وارداتی 
از درصد روغن بیشتری برخوردار است و به علت کمبود سطح 

زیر کشت سویا در کشور، عمده مواد اولیه ما وارداتی است.
ایــن تولیدکننده، حمل و نقل و هزینه بــالای آن را از دیگر 
مشکلات این بخش برشمرد و خاطرنشان ساخت: خوشبختانه 
این مشــکل در واحدهای صنعتی و تولیدی سمنان، با آمدن 
خطوط ریلی به شــهرک صنعتی کــه آخرین مراحل خود را 
طی می کند، در حال برطرف شــدن است. مهندس ملایی از 
اتصال شــهرک صنعتی سمنان به بندر امام خمینی از طریق 
این خطوط ریلی خبر داد و گفت: افتتاح این خط هزینه های 
حمل و نقل و متعاقب آن هزینه تولید را در این واحد تولیدی 
و صنعتی کاهش می دهد. ایشــان با بیان این مهم که هزینه 
حمل و نقل ترکیبی برای واحدهای صنعتی بالااست، تصریح 
نمود: عــلاوه بر این پرتی و ریزش دانه ها در حین بارگیری و 
تخلیه و ریزش در طول جاده نیز بر هزینه های این بخش موثر 
است که با حمل و نقل ریلی بخش عمده این مشکلات قطعا 
برطرف می شود. این فعال صنعتی با بیان این مهم که تا دو ماه 
آینده به خط ریلی متصل می شویم، تصریح نمود: بهره برداری 
از ایــن پروژه می تواند هزینه هــای تولید در برخی واحدهای 
اســتان را کاهش دهد. بهره بــرداری از این پروژه می تواند به 
رونق بیشتر این واحد کمک نموده و گامی در جهت سیاست 

تبدیل حمل جاده ای به حمل ریلی بردارد.
روغن پالم دیگر صرفه اقتصادی ندارد

مدیرعامل شرکت نابدانه مدلل با بیان این مهم که در گذشته 
کنجاله صادراتی به خارج کشور داشتیم. بیان داشت: باتوجه 
بــه نیاز بالای داخل به روغن و کنجاله این صادرات متوقف و 

به بازارهای داخلی عرضه شــد. مهندس ملایی بیان داشت: 
علاوه بر این دو محصول تولیدی یک ماده تولیدی دیگر به نام 
لسیتین نیز تولید می نماییم که در مصارف شیرینی، شکلات، 
حلــوا، خوراک آبزیان و... کابرد زیادی دارد. وی در پاســخ به 
پرسشــی در ارتباط با اســتفاده از روغن پالم در روغن های 
تولیدی اظهار داشت: در گذشته معمولا از روغن پالم که یک 
نوع روغن گیاهی ست، استفاده می شد اما چند سالی ست که 
قیمت روغن پالم آنقدر افزایش یافته که دیگر صرفه اقتصادی 

ندارد و معمولا از این روغن گیاهی استفاده نمی شود.
مهندس ملایی گفت: یکی دیگر از دلایل عدم استفاده از روغن 
پالم نیز حساسیت مصرف کنندگان است که به دلیل طرح آن 

در سطح گسترده، تولیدکنندگان از آن استفاده نمی نمایند.
ایشــان با بیان این مطلب که روغن پالــم از یک نوع درخت 
نخل گرفته می شود، عنوان نمود: ساختار سلولی روغن پالم، 
درشت مولکول و دارای اسید چرب اشیاع شده بوده و زنجیره 
مولکولــی آن بالا اســت از همین رو اقبــال عمومی به عدم 
استفاده از آن اســت. همچنان که عنوان شد در حال حاضر 
عمدتا به دلیل هزینه بالای روغن پالم از آن استفاده نمی شود 

و یا بسیار کم از آن استفاده می شود.
مهنــدس عزیزاله ملایــی همچنین گفت: البتــه واحدهای 
روغن گیری معمولا در دوره های مختلف از روغن های مختلفی 
نظیر پالم، پنبه دانه و... استفاده می نمودند. اما در حال حاضر 
به دلیل اقبال مصرف کننده ها بــه روغن بدون پالم، معمولا 

دیگر از این روغن نیز استفاده نمی شود.
ایشان در پاسخ به این پرسش که آیا برنامه های وزارت جهات 
کشــاورزی برای افزایش تولید دانه های روغنی طی یک دهه 
اخیر تاثیری در تامین مواد اولیه این حوزه نداشته است، اظهار 
داشــت: طرح وزارت جهاد کشاورزی عمدتا بر افزایش تولید 
دانه های روغنی نظیر کلزا و آفتابگردان اســت باتوجه به این 
مهم که مواد اولیه ما عمدتا ســویا می باشد از دیگر دانه های 
روغنی استفاده نمی نماییم. مهندس ملایی تاکید نمود: البته 
درسطح کشور واحدهای روغن کشی دیگری وجود دارد که از 

دانه کلزا استفاده می نمایند.
مدیرعامل شــرکت نابدانه مدلل اذعان داشــت: به هر حال 
توسعه کشت دانه های روغنی می تواند به تامین بخش مهمی 

از نیازهای کشور در این بخش کمک نماید.
مدیرعامل شرکت نابدانه مدلل ظرفیت اشغال این کارخانه را 
۱۳۰ نفر اعلام و تصریح نمود: انشاالله با تکمیل طرح توسعه 
تولید خوراک دام و تولید پروتئین انسانی حدود ۲۰۰ نفر به 

نیروی کار مستقیم مجموعه اضافه خواهد شد.
مهندس ملایی در بخش پایانی گفت وگو به صادرات محصول 
لسیتین شرکت اشاره نموده و اذعان داشت: در سال گذشته 
۲۸۲۳ تن لسیتین در مجموعه مدلل تولید و به فروش رفته 
که از این میزان ۱7۸۲ تن در شرکت نابدانه مدلل تولید شده 
است و از میزان ۱7۸۲ تن لسیتین تولیدی میزان ۲۸6 تن به 

کشورهای روسیه و افغانستان صادر شده است.

واحد تولیدی »نابدانه مدلل« یکی از پنج کارخانه بزرگ روغن کشی فعال در کشور

یک فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: 
آقــای نصیری جایگاهــی در محافل 
اصلاح طلب هــا نــدارد، براندازها هم 
بــه درد همین  می فهمند کــه فقط 

تبلیغات  بی بی سی می خورد.
غلامحسین کرباسچی مدیرمسئول روزنامه 

هم میهــن، در تحلیل مصاحبه  اخیر مهدی 
نصیری با بی بی ســی گفت: من اصلا ایشان 
را آدم متعادلی نمی دانم که بخواهد طرح و 

رویکردی بدهد.
ایشان یک زمانی شاگرد آقای شریعتمداری 
در کیهان بود، آنقدر فحاشــی و ناســزا به 

همه اصلاح طلبان و شــخصیت های محترم 
از جمله مرحوم آقای هاشمی، آقای خاتمی 
و همیــن آقای تاج زاده کرد و حالا آدم باید 
چه روحیه و رویی داشــته باشد که حالا با 
این حد از افراط یک مرتبه این طرف صفحه 

بیاید. 

کرباســچی تاکید کرد: به نظــر من آقای 
نصیری نه جایگاهی در محافل اصلاح طلب ها 
دارد، با توجه به ســوابق ایشــان، براندازها 
می فهمند که فقــط به درد همین تبلیغات 
در رسانه هایی مانند  بی بی سی می خورد که 

مثلا حرف تازه ای زده شود. 

حرف های نصیری فقط به درد تبلیغات بی بی سی می خورد


